

Date: October 11th, 2024

التاريخ: 11 أكتوبر 2024

Circular No:21/ AY 2024-25

Subject: Hybrid Parent-Teacher Conferences (PTC) Wednesday, October 23rd

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

Dear Parents and Guardians,

I write to invite you to a **hybrid parent-teacher meeting** with your children's teachers on **Wednesday, October 23rd, 2024, from 8:00 a.m. to 6:00 p.m.**

We will provide you with a **link to arrange an online or face-to-face meeting** with the teachers to discuss the baseline assessments, and academic, behavior and social-emotional progress of your children.

Teachers posted the links **today Friday, October 11th**, on Google classroom for parents to access.

Please take note:

The following arrangements were made for parents:

Online meetings: Morning slots from 8:00 a.m. to 13:00 p.m.

From 13:00 to 14:00, all staff will have a lunch break.

Face-to-face meetings: From 2:00 p.m. to 6:00 p.m. during the afternoon.

On Wednesday, October 23rd, 2024, during the PTC meeting, students will be sent subject content as per their timetables on Google Classroom to study at home.

Teachers will also post video and audio recordings to ensure that students understand the concepts taught.

Having the full day set aside for parents' visits will support students' parents to meet with teachers and the heads of sections.

We trust that parents will make use of this opportunity to get to know the school, our curriculum, and your children's progress.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



نحن سعداء بدعوتكم لحضور اجتماع أولياء الأمور للفصل الأول، والذي سيُعقد يوم الأربعاء، 23 أكتوبر 2024، من الساعة 8:00 صباحًا حتى 6:00 مساءً. سيكون الخيار متاحًا لحضور الاجتماع عبر الإنترنت لمن لا يستطيع الحضور شخصيًا في المدرسة.

سنقوم بتوفير رابط لحجز اجتماع عبر الإنترنت أو وجهًا لوجه مع المعلمين لمناقشة التقييمات الأساسية، والتقدم الأكاديمي، والسلوكي، والاجتماعي والعاطفي لأطفالكم.

لقد قام المعلمون اليوم الجمعة، 11 أكتوبر بنشر الروابط، على جوجل كلاس روم لتمكين أولياء الأمور من الوصول إليها.

الجلسة الأولى: اجتماعات عن بعد

يمكن لأولياء الأمور الاجتماع بالمعلمين عن بعد من الساعة 8:00 صباحًا حتى 1:00 ظهرًا.

-من الساعة 1:00 ظهرًا إلى 2:00 ظهرًا، سيكون هناك استراحة غداء لجميع الموظفين.

الجلسة الثانية: اجتماعات وجهًا لوجه:

يمكن لأولياء الأمور الاجتماع بالمعلمين وجهًا لوجه من الساعة 2:00 ظهرًا حتى 6:00 مساءً.

في يوم الأربعاء، 23 أكتوبر 2024، سيتم إرسال محتوى المواد الدراسية للطلاب وفقًا لجداولهم على جوجل كلاس روم للدراسة في المنزل.

سيقوم المعلمون أيضًا بنشر مقاطع فيديو وتسجيلات صوتية لضمان فهم الطلاب للمفاهيم التي تم تدريسها.

إن تخصيص يوم كامل لزيارات أولياء الأمور سيساعد أولياء الأمور في الاجتماع مع المعلمين ورؤساء الأقسام.

نتق أن أولياء الأمور سيستفيدون من هذه الفرصة للتعرف على المدرسة، والمناهج الدراسية، وتقديم أطفالكم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

